
Izveštaj sa izborne Skupštine BSS održane 20.03.2014. u Nišu u hotelu „Grand“

1. Prvo se pristupilo izboru Verifikacione komisije.

Za članove komisije izabrani su Filipović Mihajlo i Miroslav Blagojević

2. Komisija je konstatovala da skupštini prisustvuju 13 delegata :

Vučić Aleksandar

Perišić Marko

Stošić Vladimir

Blagojević Miroslav

Nikolić Mihajlo

Poljak Đorđe

Ignjatović Momčilo

Poljački Jovan

Trnavac Vuk

Sibinović Zoran

Burić Zoran

Filipović Mihajlo

Milovanović Mihajlo umesto ranije prijavljenog Kalčić Vladimira.

Takođe je utvrđeno da svi napred navedeni delegati imaju ovlašćenja svojih
regiona da mogu da punopravno odlučuju i učestvuju u radu Skupštine.

3. Imajući u vidu da se rad Skupštine snima ,predloženo je da skraćeni zapisnik
u pismenom obliku vodi Boris Altman.

4. Jednoglasno  je prihvaćen je sledeći dnevni red :

1. Izbor članova verifikacione komisije

2. Podnošenje i razmatranje Izveštaja verifikacione komisije i verifikacija
mandata



3. Izbor zapisničara

4. Utvrđivanje dnevnog reda

5. Izbor Predsednika Skupštine BSS za period 2014-2018. godina

6. Izveštaj Predsednika BSS-a o radu u prethodne 4 godine

7. Izveštaj Nadzornog Odbora

8. Izbor Predsednika BSS za period 2014-2018. godina

9. Izbor Generalnog Sekretara BSS-a za period 2014-2018. godina

10. Izbor članova UO BSS-a za period 2014-2018. godina

11. Izbor Nadzornog Odbora za period 2014-2018. godine

12. Odlučivanje o učešću dve ekipe iz istog kluba u Ligi Srbije

(predlog Regiona Beograd Srbija)

13.Utvrđivanje predloga Statuta Statutarne komisije BSS

5. Na predlog Regiona Beograd za kandidata za predsednika Skupštine BSS je
predložen Miroslav Šovran. Kako nije bilo drugih kandidata pristupilo se
glasanju. Miroslav Šovran je jednoglasno izabran za predsednika Skupštine
BSS u periodu 2014-2018.

Nakon izbora predsednik Skupštine je stekao pravo glasa .

6. Skupština je razmatrala Izveštaj o radu UO BSS u periodu 2010-2014.

IZVEŠTAJ SKUPŠTINI BSS PREDSEDNIKA O RADU UO BSS U PERIODU
2010-14. GODINA

1. ŠKOLE BRIDŽA

− Dobijen je dokument od Ministrastva prosvete koji nam je omogućio da

započnemo sa radom kurseva i sekcija u školama.

− Izdate su licence za rad predavačima.



− Urađena su jedinstvena skripta početnog kursa bridža koja predavači
koriste.

Ujedno je omogućeno svim polaznicima (deci u školama, njihovim roditeljima
i

profesorima) da besplatno pohađaju kurs i besplatno dobiju skripta. Ovo smo

smatrali osnovnim preduslovom da bi deca uopšte bila zainteresovana –

besplatan kurs. Takođe, u školama gde smo imali mogućnosti, podeljena su

skripta direktorima škola (i/ili profesorima) kako bi isti mogli da vide šta je to

bridž i eventualno nam, u nekom narednom periodu, odobre rad sekcije u

njihovoj školi.

− Održan je kurs u jednoj osnovnoj školi, u toku letnjeg raspusta još jedan na

nivou Beograda za osnovce, kratko upoznavanje sa bridžom u Petnici gde je

dogovoren kurs u toku letnjeg raspusta 2014. i nekoliko kurseva u srednjim

školama. Odlukom UO BSS svi ovi kursevi su bili potpuno besplatni za sve

polaznike, kako samo pohađanje kursa, tako i skripta koja su dobijali. BSS je
iz

sopstvenih (budžetskih) sredstava platio štampu skripti. Na žalost, i pored

izdatog velikog broja licenci predavačima, nije postojalo značajnije

interesovanje kod članova BSS da se uključe u rad kao predavači i kao osobe

koje će nas povezati sa direktorima škola (koji odlučuju o dozvoli rada kursa).
I

pored toga što smo stvorili sve preduslove da se već u školi deca susretnu sa

bridžom i nauče da ga igraju, nije bilo moguće postići značajnije rezultate bez

masovnog uključivanja još entuzijasta iz redova bridžista.

− Od februara 2014. počela je sa radom i bridž sekcija u Matematičkoj
Gimnaziji u



Beogradu koja okuplja sve one koji su do sada završili kurs, ali i nove
polaznike.

− Ista takva sekcija postoji i u srednjoj školi “Zmaj Jova Jovanović” u Novom

Sadu.

− Krajem školske godine dogovoren je i prvi turnir na nivou škola.

2. RAD UO BSS

- Rad UOBSS je u toku celog perioda bio javan. Sednice UO su otvorene za
sve

 članove BSS koji na njima imaju priliku da daju svoje sugestije i predloge.

- UO BSS je na svim svojim sastancima imao kvorum.

- Jedini trošak rada UO je cena autobuske karte koja je plaćana Predsednicima

 regiona kao putni trošak dolaska na sastanak UO. Članovi UOBSS za svoj rad
ne

 primaju nikakvu nadoknadu.

- Sastanci UO su održavani u klubovima, kako ne bismo imali trošak prostora.

- Od 6 članova UO BSS dve su dame, čime smo pokušali da ženski bridž
dobije

 ravnopravan status sa muškim.3. SARADNJA SA MINISTARSTVOM
OMLADINE I SPORTA REPUBLIKE SRBIJE

− Svi izveštaji koje zahteva Ministarstvo su predati na vreme i pozitivno
ocenjeni

od strane Ministarstva (osnovni preduslov da bismo dobili sredstva iz budžeta
za

narednu godinu).

− Kvartalni i Godišnji izveštaji BSS su uvek prethodno proveravani, sa

kompletnom dokumentacijom, od strane ovlašćenog revizora, koga je
predložio



Sportski Savez Srbije i svi imaju ocenu da su sredstva utrošena namenski, u

skladu sa Zakonom i Programom Ministarstva koji je od opšteg interesa.

− Kao Predsenik Saveza učestvovao sam na svim sednicama u Ministarstvu
koje

su zakazivane u proteklom periodu.

− Sekretarica BSS veoma aktivno učestvuje u radu Ministarstva što nam

omogućava da budemo stalno prisutni i samim tim na izvoru informacija i

dešavanja.

4. KANCELARIJA BRIDŽ SAVEZA SRBIJE

− Uz pomoć Sportskog Saveza Srbije formirana je kancelarija BSS koja se
nalazi

u Beogradu, Makedonska 28.

− Kancelariju delimo sa Savezom Srbije za dizanje tegova, dok troškove rada

kancelarije delimo sa Sportskim Savezom Srbije i Savezom Srbije za dizanje

tegova. Kroz plaćanje rada Sekretarice Saveza ujedno imamo i plaćen trošak

prostora, telefona, kancelarisjskog materjala za potrebe kancelarije i slično.
Ovde

želim naročito da istaknem Sportski Savez Srbije koji nam je sve to omogućio
i

ujedno i da im se zahvalim u ime BSS.

− Osnivanjem kancelarije obezbedili smo nekoliko značajnih pretpostavki za

normalan rad BSS.

− Poštu BSS ima ko da primi (ranije su se događale situacije da je BSS bio

registrovan na adresi nekog kluba, a klubovi rade tek od uveče i samim tim
pošta

se vraćala ili, kada klub prestane sa radom, morali smo da menjamo sedište
BSS



i slično). Stalna adresa je bila neophodna i iz razloga obavezne registracije u

APR-u.

− Imamo stalno na raspolaganju Sekretaricu BSS koja je na “izvoru svih

dešavanja” u Sportskom Savezu Srbije i time pravovremene informacije. Kako
je

papirologija potrebna za normalan rad BSS postala izuzetno obimna i

komlikovana, ovaj detalj je veoma važan. Ona takođe stoji na usluzi i svim

klubovima kojima je potrebna pomoć oko papira. Njen rad se ogleda i u
stalnim

odlascima u Ministarstvo gde prisustvuje sastancima i razgovorima vezanim
za

tehničke detalje, bez dodatnih troškova njenog odlaska i rada i time nam

ostvaruje značajnu uštedu (inače bi Predsednik ili neki član UO morao da radi
taj

deo posla i bilo bi neophodno nadoknaditi mu troškove).5. ZAKONSKE
OBAVEZE

− Izvršena je preregistracija u APR-u u skladu sa zahtevima Ministarstva za
Omladinu

i sport Republike Srbije i u skladu sa Zakonom o sportu.

− Knjige BSS se uredno vode u ovlašćenoj knjigovodstvenoj agenciji.

− Revizija utroška budžetskih sredstava (sa kompletnom dokumentacijom) se
radi u

skladu sa Zakonom i zahtevima Ministarstva omladine i sporta R Srbije, a
najmanje

jednom godišnje za celu godinu (u 2013. je bila obaveza uraditi je za komletnu

godinu jednom, dok je prethodnih godina revizija rađena i više puta, po
zahtevu, od



dva do 3 puta godišnje).

6. OPREMA BSS

− BSS je obezbedio kompletnu opremu za odigravanje turnira na najvišem
nivou.

− BSS poseduje 24 skrina (sa potrebnom opremom) i NS1 8 skrinova.

− Imamo mašinu za mešanje karata i oko 350 bordova sa kartama za mašinsko

deljenje. Prošle godine je ubačeno 200 novih špilova karata.

− Nabavili smo novi lap-top. Na žalost, i pored nekoliko pokušaja da se
osposobi, stari

lap-top je bilo nemoguće popraviti, pa je rashodovan.

− Imamo bridge-matove sa jednim serverom za 25 stolova.

− Takođe, obezbeđena je prostorija u kojoj se nalazi kompletna oprema BSS,
za šta

plaćamo minimalnu nadoknadu.

− BSS je opremu koristio za odigravanje takmičenja koja su u njegovoj
organizaciji,

ali ju je isto tako stavljao na raspolaganje i svim klubovima koji su
organizovali

turnire, uz obavezu domaćinskog odnosa prema istoj.

7. TAKMIČENJA U ORGANIZACIJI BSS

− Takmičenja koja direktno organizuje BSS su: Liga klubova Srbije, Kup
Srbije “Rade Antić”,

Otvoreno parsko prvenstvo Srbije “Aca Bauer”, Mix Srbije, Zatvoreno ekipno
prvenstvo

Srbije, Trajal Srbije, Univerzitetsko Prvenstvo Srbije

− Organizovan je prvi damski turnir u Srbiji sa idejom da postane
tradicionalan.



− Omogućeno je klubovima da se takmiče u Ligi Srbije bez ikakvog
materjalnog troška.

Nadoknadu za suđenje, mešanje karata i ostale tehničke detalje plaća BSS iz
svojih

sredstava.

− Kotizacije za takmičenja u organizaciji BSS nisu povećavane i pored stalnih
rasta troškova,

već smo razlike pokrivali iz redovnih sredstava ili iz pomoći koju smo
dobijali.

− Sva ova takmičenja su u proteklom periodu organizovana pod skrinovima,
sa mašinskim

podelama, uz korišćenje bridge-matova (za parske turnire).

− Uslovi za igru su obezbeđeni na najvišem nivou u Sava Centru i Grand
Casinu u Beogradu,

kao i u veoma dobrim uslovima i u Vojvodini i u Centralnoj Srbiji.

− Obezbeđene su strane sudije za Kup, sa licencom EBL-a čime je značajno
podignut nivo

kvaliteta takmičenja.

− Gde god je bilo uslova za to, takmičenja su prenošena na BBO.8.
TAKMIČENJA U INOSTRANSTVU

− Na žalost, prvenstveno zbog nedostatka finansijskih sredstava, ne možemo
da se pohvalimo

sa velikim brojem nastupa naših igrača i reprezentativnih selekcija na
zvaničnim

prvenstvima kao ni na jačim turnirima u inostranstvu.

− Politika UO BSS u protekle četiri godine je bila da da prvenstvo juniorima u
odnosu na

ostale reprezentativne selekcije. Samim tim, juniri su učestvovali najmanje
jednom godišnje



na takmičenjima u inostranstvu: Evropskom prvenstvu, Univerzijadi, kao i na
nekim

pozivnim turnirima. Od uspeha možemo da istaknemo dobar plasman na
Univerzijadi.

− Nastup ostalih selekcija se sveo na indidividualne inicijative, u smislu
sopstvenog

finansiranja i lične organizacije. Za sve ostale selekcije, u proteklom periodu,
jedino je

odvojeno EUR 300 za plaćanje kotizacije open timu za učešće na Balkanijadi u
Turskoj

(Niški BK- pobednik ZEPS-a). Više sredstava za ovu namenu nije bilo, jer nisu
obezbeđeni

sponzori.

9. FINANSIJSKE OBAVEZE I RASHODI BSS

− BSS je izmirio sve obaveze prema EBL-u I WBF-u zaključno sa
31.decembrom

2013. godine

− BSS nema nikakve finansijske obaveze prema bilo kom dobavljaču ni u
zemlji ni u

inostranstvu.

− BSS nema potpisane Ugovore koji ga obavezuju na bilo kakva plaćanja u
narednom

periodu.

− Jedine finansijske obaveze koje ima BSS su još iz perioda 2010. i ranije
prema

našim igračicama-igračima koji su iz sopstvenih sredstava finansirali svoje
učešće na

međunarodnim takmičenjima a obećano im je da im se se sredstva nadoknade,
kada



za to bude mogućnosti. Ova sredstva nije moguće izdvojiti iz redovnih
budžetskih

prihoda i trudićemo se da ih obezbedimo iz vanrednih izvora.

− Neki okvirni pregled trošenja redovnih budžetskih sredstava izgleda ovako
(na

godišnjem nivou): Sekretarica BSS 240.000,00; Finansijske usluge
(knjigovodstvo,

bankarske provizije, revizija...) 150.000,00; Dopuna BSS za rad webmastera
(Bane)

60.000,00; Obaveze prema međunarodnim organizacijama 130.000,00; Nabavka

pehara 130.000,00; Sitni materjalni troškovi (tu spada servisiranje računara,

štampača, nabavka baterija za bridge matove, kancelarijski materijal -papir,
trake,

flomasteri i sl.) su ograničeni od strane Ministarstva i iznose 25.000,00; Zakup

prostorije za držanje opreme BSS 36.000,00; Ono što realno ostaje BSS-u (oko

230.000,00) da može sa tim slobodno da raspolaže, UOBSS je usmeravao na:
pomoć

klubovima (30.000,00 godišnje – ili kao nabavka kompjutera ili kao pomoć u

nabavci neke druge opreme i slično), pomoć u zakupu sale za održavanje
nekog

takmičenja, nabavku opreme (jedne godine je kupljen novi lap-top, jedne
godine

smo nabavili bridge-matove, jedne godine smo uradili skrinove, u 2013. smo
uvezli

nove karte i slično), plaćamo iz tih sredstava delimično zakup sale za Kup u
Sava

Centru, iz tih sredstava su štampana bridž skripta koja besplatno dobijaju
učenici i



profesori – polaznici bridž škola.− Neki okvirni pregled trošenja sredstava od
članarine koju BSS prikupi bi izledao

ovako: Godišnje BSS prikupi oko 120.000,00 od članarine i ta sredstva se
odmah

dele na sredstva namenjena školama bridža (oko 60.000,00) iz kojih se,
odlukom

UO isplaćuju predavači koji drže nastavu u osnovnim i srednjim školama i to

1000,00 dinara po predavanju (kako bi barem pokrili troškove dolaska) i na
ostala

sredstva oko 60.000,00 koja UO BSS uglavnom potroši pri organizaciji Kupa,
kao

deo plaćanja zakupa Sava Centru, reklamni materijal, deo troškova sudijama i

slično..

10. KLUBOVI I REGIONI

− Materjalna pomoć u proteklom periodu je obezbeđena sledećim klubovima:
Niški BK, BK

“Dummy”, BK “NS-1”

− BSS je pomogao održavanje jednog Festivala u Vrnjačkoj Banji (u
organizaciji BK “Đorđe

Dunjić” ) sa značajnim finansijskim sredstvima.

− Manja pomoć je dodeljena i BK “Banatsko Novo Selo”.

− Obezbeđena je zamena karata svim klubovima koji u svom prostoru igraju
turnire.

− Sekretarica BSS stoji na raspolaganju svim klubovima kojima je potrebna
pomoć, kako u

informacijama, tako i u operativnom smislu.

− Svim klubovima koji organizuju turnire BSS je ustupio opremu na
korišćenje.



− Ovaj UO BSS je, prema mom mišljenju, u potpunosti uspeo da održi
ravnopravnost sva tri

regiona kao i njihovo aktivno učešće u radu Saveza.

 11. PROBLEMI U RADU BSS

− Najveći problem rada UO BSS je taj što je izuzetno mali broj igrača bridža u
Srbiji

zainteresovan da se aktivno i volonterski uključi u rad BSS. Škole bridža
bismo mogli

da organizujemo u svim mestima u Srbiji gde postoje osnovne i srednje škole,
kada bi za

to postojali zainteresovani bridžisti-predavači.

− Imamo veliki broj igrača bridža koji nastupa na raznim turnirima, iako nije
član BSS. U

drugim sportovima je to nezamislivo. Ovaj podatak je sve zabrinjavajući i UO
BSS nije

pronašao način da ih zainteresuje da postanu članovi Saveza i time se aktivno
uključe u

rad BSS.

− Nismo obezbedili da obnovimo u pravom svetlu naš najveći turnir iz
prethodnog perioda

u Vrnjačkoj Banji.

− Nismo obezbedili značajnijeg sponzora čime smo finsijski ograničeni na
srestva iz

budžeta i od članarine, koja su nedovoljna za uspešniji rad.

− Imamo problem nedostatka sudija.

Na kraju ovog Izveštaja naročito želim da napomenem da su svi članovi UO
BSS neplaćena lica, koja



za svoj entuzijazam i rad, kao i za odgovornost za donete odluke ne dobijaju
nikakvu materjalnu

nadoknadu, pa čak ni za troškove telefona, goriva i slično (ni jedan jedini
dinar nije potrošen na

troškove reprezentacije: piće, hranu, garderobu, poklone i slično u protekle
četiri godine).

Svima koji su učestvovali u radu UO BSS zahvaljujem se na saradnji, podršci i
entuzijazmu koji su

pokazali u proteklom periodu u kome sam ja bio Predsednik BSS.

Mart 2014. godine U ime UO BSS Predsednik UO Boris Altman

Ovaj Izveštaj je usvojen jednoglasno.

7. Ispred Nadzornog odbora Miljković Nenad obrazložio Zapisnik NO:

IZVEŠTAJ NADZORNOG ODBORA BSSa ZA 2013 GODINU

Prilikom izrade izveštaja za 2013g NO je od predsednika UO BSS Borisa
Altmana dobio

sledeću dokumentaciju:  Tekst zahteva Ministarstvu za omladinu i sport za
dodelu sredstava za realizaciju

programa u 2013g.

Napomena: Ministarstvo je odobrilo 1.000.000 dinara za 2013g. na osnovu



pozitivnog mišljenja budžetskog revizora za 2012g.  Završni izveštaj o
realizaciji programa za 2013g.  Izveštaj budžetskog revizora za 2013g. 
Način raspolaganja sredstvima od članarina

BSS je 07.02.2013g. sklopio ugovor sa Ministarstvom za omladinu i sport
prema kojem

je BSSu odobreno 1.000.000 dinara za realizaciju programa u 2013g. Sastavni
deo tog

ugovora su taksativno nabrojane aktivnosti BSSa koje mogu da se finansiraju

budžetskim sredstvima.

Budžetskom revizoru kojeg je predložio Savez sportova Srbije krajem godine
predata je

celokupna dokumentacija ( svi računi, izvodi iz trezora itd ). Urađen je i
izveštaj o

trošenju budžetskih sredstava koji je takođe predat revizoru.

Na osnovu napred navedenog revizor je 31.12.2013g. doneo reviziju saglasnosti
po

kojoj je BSS u svim aspektima postupio u skladu sa odredbama ugovora koje
se

odnose na namensko korišćenje sredstava Ministarstva.

Naveo sam samo ključni deo Revizije saglasnosti. Kompletan izveštaj revizora
mogu po

potrebi i zahtevu da dostavim Skupštini BSS.

Novac od članarina je realizovan na sledeći način:

Prilikom uplate BSSu od strane regionalnih saveza jedan deo je prema odluci
UO BSS

namenjen školi bridza, a drugi deo tzv „slobodna sredstva“ upotrebljen je za
pokrivanje

organizacije Kupa i isplatu nadoknade Banetu Vasiljeviću. NO je dostavljena



specifikacija troškova koja su pokrivena iz članarina.Prema računici koju je
izveo NO kada se odbiju toškovi organizacije Kupa i isplatu

nadoknade Banetu Vailjeviću na oba računa u poslovnoj banci trebalo bi da je
ostalo

oko 43.000dinara. Ovo se poklapa sa izveštajem koji je podneo predsednik
BSS Boris

Altman Nadzornom odboru a prema kojem je stanje na oba računa zaključno
sa

27.02.2014g oko 50.000 dinara.

Na osnovu svega navedenog NO BSS jednoglasno daje pozitivno mišljenje na

finansijsko poslovanje BSS za 2013g.

U Beogradu, Predsednik NO BSS

10.03.2014g. Zoran Kocić

8. Za predsednika BSS kandidovana su dva kandidata. Malović Miodraga je
kandidovala grupa članova BSS a Borisa Altmana Region centralne Srbije.

Nakon razmatranja priloženih programa rada,oba kandidata, za mandatni
period 2014-2018 , pristupilo se glasanju. Sa 11 glasova za Borisa Altmana i 3
glasa za Malović Miodraga za predsednika BSS u periodu 2014-2018 izabran je
Boris Altman.

U diskusiji o programu rada izabranog predsednika delegati regiona
Vojvodina su tražili da UO BSS za sledeću sednicu Skupštine pripreme
predlog odvajanja dela budžetskih sredstava za reprezentativne selekcije.

Valdimir Stošič je dao predlog da se pronađe poznata ličnost koja bi bila
promoter bridža u Srbiji.



9. Za izbor generalnog sekretara BSS su kandidovana dva kandidata : Ignjatović
Momčilo i Šovran Miroslav. Za Ignjatovića je glasalo 8 delegata a za Šovrana 4.
Dva delegata su bili uzdržani. Na ovaj način za generalnog sekretara je
izabran Ignjatović Momčilo.

10.

Predsednik UO BSS Altman Boris je predložio i dva člana UO (pored
predsednika 3 regiona koji su automatski članovi po Statutu BSS). Predloženi
su Talijan Biljana i Malović Miodrag. Sa 13 glasova ZA i jednim uzdržanim
prihvaćen je predlog predsednika UO BSS.

11.  Za tri člana Nadzornog odbora predloženi su : Miljković Nenad, Gradimir
Žižić i Božović Aleksandar. Za predsednika je predložen Miljković Nenad.

Ovaj predlog je usvojen jednoglasno.

12. U vezi odlučivanja o učešću dve ekipe iz istog kluba u Ligi Srbije
Skupština je konstatovala da odluka prethodne Skupštine nije bila u skladu
sa Statuom BSS i da se samim tim ona poništava. O ovoj temi će odlučivati
drugi organi BSS.

13.Usvojen je predlog promene Statuta BSS i organe BSS je uvedena Satutarna
komisija koja će pomagati u tumačenju  usvojenih akata BSS i voditi računa o
pravilnoj primeni usvojenih dokumenata .

Predlog Statuta Statutarne komisije :

· Statutarna komisija ima 3 člana

· Oblast delovanja Statutarne komisije:

1. Tumači Statut i druga opšta akta BSSa



2. Daje mišljenje na nacrt Statuta kao i na njihove izmene i dopune

3. Daje mišljenje na predloge opštih akata BSSa kao i na predloge njihovih
izmena i dopuna

4. Odlučuje o usklađenosti opštih akata BSSa sa Statutom

5. Odlučuje o usklađenosti pojedinačnih akata BSSa i odluke svih organa
BSSa sa

Statutom i drugim opštim aktima BSSa

6. Rešava sukob nadležnosti u BSSu kada Statutom nije drugačije određeno

7. Podnosi izveštaj o radu Skupštini

8. Donosi poslovnik o svom radu

· Tumačenje Statuta i drugih opštih akata BSSa može tražiti svaki organ BSSa.
Tumačenje

može pokrenuti i SK samoinicijativno.

· Odluke i tumačenje Statutarne komisije je konačno i obavezujuće za sve
organe, tela i

članove BSSa.

· Članove i predsednika Statutarne komisije bira Skupština većinom glasova
na period od 4

godine

Predsednik Statutarne komisije mora da bude dipl. pravnik ili lice sa visokom
stručnom

spremom iz oblasti društvenih nauka

Članovi Statutarne komisije ne mogu biti istovremeno i članovi drugog organa
koji bira

Skupština ili UO

· Članu Statutarne komisike mandat prestaje pre vremena na koji je izabran:

· Podnošenjem ostavke Skupštini



· Prestankom članstva u BSS

· Razrešenjem

Član SK se razrešava na isti način na koji je izabran

· Statutarna komisija donosi odluke većinom glasova prisutnih članova na
sednici kojoj prisustvuje većina članova Statutarne komisije

Sva druga pitanja od značaja za rad Statutarne komisije uređuju se
Poslovnikom o radu Statutarne komisije

Za predsednika Statutarne komisije imenovana je Slađana Đurić.

Sednica Skupštine trajala je oko 90 minuta.

Predsednik Skupštine BSS Miroslav Šovran


